I, the undersigned, Saud Qasim Abdelkarim Abdalla Aray, uae National, holder of Passport No. LZGY55699, and ID Card No. 784-1981-5076304-7, (Hereinafter referred to as the "Principal"), in my capacity as a partner of YKM MIDDLE EAST L.L.C.; Industrial license issued by Dubai Economy under No. 724043, hereby appoint and authorize the partner & manager Mr. Seyed Mohammad Seyed Akbar Karvanian, Iranian National, holder of Passport No. Z96258061, and Emirates ID Card No. 784-1983-3158687-9, (Hereinafter referred to as the "Attorney"), to represent me and act on my behalf to manage my share in the Establishment in all aspects including technical and administrative aspects; to represent the Establishment in its relationships with others; and to enjoy all necessary powers to manage the Establishment and achieve its objects; to sign contracts and papers in the name of the Establishment; to enter into auctions and tenders and submit bids and pay its value and insurance, to execute and recover the same. The Attorney shall have the right to open and close banking accounts under name of the company with any bank in the UAE; to manage such accounts by depositing and drawing; to transfer the salaries of employees and laborers to banks in the UAE. The Attorney shall have the right to sign powers of attorney, acknowledges and undertakings for the Attorney or for others before Ministry of Human Resources and Emiratisation: Establishment Cards from General Directorate of Residency & Foreigners Affairs and sign the same; to apply for visas for employees and sign the same; to submit and receive transactions, draw forms prepared for this purpose and sign the same; to pay applicable fees and receive the remaining balance. The Attorney may buy, sell, import and export goods and services related to the activity of the establishment; to receive any amounts, debts, or accounts to issue receipts and discharges. The Attorney may claim and receive any dues and amounts in favor of the

أنا الموقع أدناه/ سعود قاسم عبدالكريم عبدالله عرى، إماراتي الجنسية، وأحمل جواز سفر رقم: (LZGY55699) وبطاقة هوية رقم (7-5076304-1981)، (ويشار إليه هنا وفيما بعد بـ "الموكل") بصفتي شريك في واي كيه ام ميدل ايست ش.ذ.م.م"، الصادر لها الرخصة الصناعية من اقتصادية دبي تحت رقم: 724043، بموجب هذا السند وكلت الشريك والمدير السيد/ سيد محمد سيد أكبر كاروانيان، إيراني الجنسية، ويحمل جواز سفر رقم (296258061) وبطاقة هوية إماراتية رقم (9-784-1983-3158687)، (ويشار إليه هنا وفيما بعد ب "الوكيل")، في أن يقوم مقامي وينوب عنى بما يغني عن حضوري بإدارة حصتى في المنشاة من النواحي والفنية والإدارية وتمثيلها في علاقاتها مع الغير، وللوكيل جميع الصلاحيات اللازمة لإدارتها، والقيام بجميع الأعمال التي يقتضيها غرضها وقبولها وتوقيع العقود والأوراق باسم المنشأة ودخول المزايدات والمناقصات وتسليم العطاءات وسداد قيمتها وتتفيذها وسداد تأمينها واستردادها، وللوكيل حق فتح واغلاق الحسابات المصرفية باسم الشركة في أي من البنوك العاملة بالدولة وادارتها بالسحب والإيداع وتحويل رواتب العمال والموظفين على البنوك والمصارف العاملة بالدولة. وللوكيل حق توقيع التوكيلات والاقرارت والتعهدات لنفسه وللغير لدى وزارة الموارد البشرية والتوطين واستخراج بطاقات للمنشأة لدى الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب وتوقيعها وطلب الفيز والتأشيرات للعمال الغير مواطنين والترقيع عليها وللوكيس حق تقديم المعاملات واستلامها وسحب النماذج المعدة لهد المعرف المرسوم المقررة العما طلوكيل علق بيع وشراء واستيراد وتصدير السلع والخدمات المتعلقة بالمنشأة والقبض والصرفدو

Leyal Translator الدراكي الأملين الدراكي الأملين Elzaki Elamin و الملكة المل

English - Arabic - English 050 642 9323 04 2631133



establishment; to file and follow-up complaints and waive the same after receiving their values. Also, the Attorney may appoint and dismiss lawyers to do the procedures under the Article No. (58) of Civil Transactions Law to follow-up legal claims, and to represent the Establishment in any case filed by or against the Establishment in litigation with any other person(s). The Attorney may pay rents, fees, penalties, depreciation allowances and prices of goods bought by the Establishment and receive the remaining balance of the same within the limits of the Principal's share; to appoint employees and conclude employment contracts with them, and to define their duties and remunerations; to supervise their work progress and terminate their services; to enjoy all other administrative powers without limitation. The Attorney may issue labor cards and visas for employees and to renew or cancel the same; to pay deposits and recover the same; to renew and cancel licenses; to buy vehicles and pay their prices and register the same in the name of the Establishment or to sell the same and sign sale contracts and receive the price; to register the vehicles of the Company and ship the vehicles outside the UAE; to lease and follow up the same; to appoint drivers to drive vehicles and pay applicable fees and receive the remaining balance; and enjoy all other administrative powers without limitation. The Attorney shall have the right to appoint and dismiss auditors and arbitrators, to define their fees and remuneration; to pay debts and collect rights, debts commissions and due indemnities and to prosecute debtors. The Attorney shall take all necessary procedures to protect intellectual rights and register the trade marks of the Company with the Ministry of Economy and follow-up and inquire about the same; to submit applications, sign and receive the same. The Attorney may dispose of the Principal's share in the Establishment and its properties, assets, movables, and vehicles including all types of disposition such sale, gift, waive and transfer the ownership of the same to the Attorney's name or to other partners or to others; to sign memorandums of association and addendums to MOAs and attest the same including (addendums

وللوكيل أن يطالب ويستلم أية مبالغ أو مستحقات مترصدة للمنشأة بذمة الغير، وفتح البلاغات ومتابعتها والتتازل عنها بعد استيفاء قيمتها وتوكيل المحامين للقيام بإجراءات المادة (٥٨) من قانون الاجراءات المدنية ومتابعة المطالبات القضائية وتمثيل المنشأة في أية دعوى مرفوعة منها أو ضدها بالخصومة مع أي شخص أو أشخاص وعزلهم، وللوكيل حق دفع الإيجارات والرسوم والغرامات وبدلات الإستهلاك وأثمان البضائع الخاصة بالمنشأة وصرف بواقيها في حدود حصة الموكل، وللوكيل حق تعيين موظفى المنشأة وعمالها والتعاقد معهم وتسديد أجورهم ودفعها والإشراف والمناظرة على سير أعمالهم وانهاء خدماتهم وغير ذلك من أعمال الإدارة دون حصر، كما للوكيل حق استخراج بطاقات الموظفين والعمال واقامتهم وتجديدها والغائها واستصدار التاشيرات والاقامات والكفالات وتجديدها والغائها ودفع مبالغ التامين واستردادها وتجديد الرخص والغائها وشراء السيارات ودفع ثمنها وتسجيلها باسم المنشأة أو بيعها وتوقيع عقود البيع وقبض الثمن، وتراخيص سيارات المنشأة وتسفيرها وتأجيرها وملاحقتها وتوكيل السائقين لقيادات السيارات ودفع الرسوم المقررة وصرف بواقيها وغير ذلك اعمال الادارة دون حصر، كما للوكيل الحق في تعيين مدقق الحسابات والمحكمين وعزلهم وتحديد اتعابهم وكذلك تسديد الديون وتحصيل الحقوق والديون والعمولات والتعويضات المستحقة بذمة الغير وملاحقة المدينين، وللوكيل حق القيام بالتسجيل وبكافة الاجراءات اللازمة لحماية كافة الحقوق الفكرية الخاصة بالشركة وتسجيل العلامات التجارية لدى وزارة الاقتصاد ومتابعتها والاستعلام عنها وتقديم الطلبات لديها والتوقيع عليها واستلامها، وللوكيل حق التصرف بحصة الموكل المنشأة المذكورة وممتلكاتها ومنقولاتها وسياراتها بكافة أوجه DUBAJ COURT وغير ذلك من الأشكال القانونية 1 4 MAK ZUI3 من الشركاء أو الغيره من الشركاء أو أو الغيره من الشركاء أو Notary Public

Lega/Translator الدراكي الأصلاب | BZaki Elamin | الدراكي الأصلاب | English Arabic - English |

nglish - Arabic - English 050 642 9323 04 2631133

to adding and withdrawing partners, increasing or decreasing the capital, amending the commercial activity and trade name) and share sales Agreements and entering and withdrawing partners, to agree on and receive the suitable price; to receive amounts and profits in the Principal's favor from the Establishment, to attend the meetings of General Assembly and vote on decisions issued thereat; to finalize the procedures to delete the Principal's name from the Trade License and Commercial Register and Registration Certificates and terminate partnership and liquidate the Company. The Attorney shall have the right to receive banking (investors' guarantees guarantees, guarantees and any other guarantees) from the Ministry of Human Resources and Emiratisation and General Directorate of Residency & Foreigners Affairs and to receive such guarantees in cash or cheques and to cash the cheques from drawee banks and take all necessary actions in this respect. The Attorney may submit and receive transactions and draw forms prepared for this purpose and sign the same; to pay applicable fees. For the above mentioned purposes, the Attorney shall have the right to represent the Principal before all official and semi-official, local and federal departments and authorities including: Ministry of Human Resources and Emiratisation, Federal Tax Authority, General Directorate of Residency & Foreigners Affairs, Economic Department of Development. Municipalities, Chambers of Commerce & Industry, DTCM, International Airports, Ministry of Finance, Department of Public Works, Department of Social Services and Commercial Buildings, Department of Agriculture, Ministry of Information; Supreme Petroleum Council, Municipal Department & Urban Planning, Ministry of Economy & Trade, Licensing Department, RTA, Critical Infrastructure and Coastal Protection Authority, Consulates and Embassies, Notary Publics, Police Departments, Public Prosecution, Courts, Electricity & Water Authority, Ports and Customs Authorities, Free Zones Authorities, Etisalat, DU, Post Authority, Ministry of Health and Medical Services. The Attorney shall have the right to submit

للغير وتوقيع العقود والملاحق بهذا الخصوص وتوثيقها بما فيها (إضافة شريك وإنسحاب شريك، زيادة وانقاص راس المال، وتعديل النشاط والاسم التجاري) وعقود بيع الحصص وانسحاب وادخال الشركاء والاتفاق على الثمن المناسب وقبضه وقبض واستلام المبالغ والإرباح العائدة للموكل من هذه الشركات وحضور اجتماعات الجمعية العمومية والتصويت على قراراتها وانهاء إجراءات حذف اسم الموكل من الرخصة التجارية والسجل التجاري وشهادات القيد وفسخ الشراكة وحل وتصفية الشركة، وللوكيل حق قبض وصرف الضمانات البنكية (ضمانات المستثمرين وضمانات العمال وأية ضمانات اخرى) لدى كل من وزارة الموارد البشرية والتوطين والادارة العامة للاقامة وشؤون الأجانب وصرفها نقدا او بشيكات وصرف الشيكات من البنوك المسحوبة عليه وعمل ما يلزم في هذا الخصوص، وللوكيل حق تقديم المعاملات واستلامها وسحب النماذج المعدة لهذا الغرض وتوقيعها وسداد الرسوم المقررة، وللوكيل في سبيل ما تقدم أن يمثل الموكل أمام جميع الجهات والدوائر الرسمية وشبه الرسمية الاتحادية والمحلية بما فيها بما فيها وزارة الموارد البشرية والتوطين والهيئة الاتحادية للضرائب والإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب ودائرة التنمية الاقتصادية والبلديات وغرف التجارة والصناعة ودائرة السياحة والتسويق التجاري والمطارات الدولية وزارة المالية ودائرة الاشغال العامة ودائرة الخدمات الاجتماعية والمبانى التجارية ودائرة الزراعة وزارة الاعلام والمجلس الأعلى للبترول ودائرة البلدية وتخطيط المدن ووزارة الاقتصاد والتجارة والترخيص وهيئة الطرق والمواصلات وجهاز حماية المنشات والمرافق الحيوية والقنصليات والسفارات والكتاب العدل وقيادات الشرطة ومراكزها والنبايات العامة والمحاكم وهيئة المياه والكهرباء ودائرة المواني والجمال فطالق المارة بالدولة ومؤسسة الامارات عُلَّمُ الْاِلْتُ الْمُتَكَامِلَةُ (دو) وهيئة البريد ووزارة

English - Arabic - English - 08-642 9323 04 2631133 04 CENTER - exa

النزاكي

transactions to these authorities and receive the same therefrom. In Brief, the Attorney shall have the right to enjoy all absolute powers to implement the above mentioned objects. The Attorney shall have the right to delegate third parties to execute the above mentioned powers or part of them.

واستلامها، وبالاختصار فللوكيل المذكور مطلق الصلاحيات الممنوحة للموكل شرعاً وقانوناً وإجراء جميع الأعمال اللازمة لتحقيق الغايات المذكورة أعلاه، وللوكيل الحق في توكيل الغير في كل ما ذكر او بعضه.

I henceforth acknowledge and approve whatever acts done by the Attorney or its delegates in the limit of powers granted thereto. In Witness Whereof, I sign this power of attorney and request the Notary Public to duly attest it.

وأصادق من الآن على جميع ما يجريه الوكيل شخصياً أو من ينوب عنه من تصرفات في حدود ما وكل به، وعليه أوقع هذا التوكيل وأطلب من الكاتب العدل توثيقه حسب الأصول.

Principal

Mr. Saud Qasim Abdelkarim Abdalla Aray

الموكل

السيد/ سعود قاسم عبدالكريم عبدالله عري









بتاريخ ١٤-٣٠-٢٠١٩ حضر امامي السيد/ سعود قاسم عبدالكريم عبدالله عري بصفته المذكورة وبعد التعرف عليه وقع على المستند بحضوري حسب الأصول.

مدهد فاعن الفلاسم

رقم الإيصــال ۱۸ / ۲۰۱۹ / ۱۱۵۶۰۱ وقيمته (۲۲۰) رقم المحـــرر ۲۰۱۹/۱/۵۷۳۹۲ الطوار - ۲۸۰۶۳

الكاتب العحل

www.dc.gov.ae

